
 آرمان ملی: حسن یزدانی در تعداد برد در رقابت با 
تیلور، از حریف پیش نبوده است و این کشتی به مساله ملی 
تبدیل شده؛ مساله ای که سرمربی سابق در خصوص آن 

موضع گیری کرده است. 
 تاریخچه 

جدال یزدانی و تیلور از سال ۱۳۹۵ آغاز شد؛ جام جهانی 
کشتی آزاد که در روزهای ۲۸ و ۲۹ بهمن به میزبانی 
کرمانشاه و با حضور هشت تیم ملی کشتی در دو گروه 
برگزار شده بود. ایرنا در ادامه نوشت: پس از برگزاری 
مرحله مقدماتی تیم های ایران و امریکا به فینال رسیدند 
و آزادکاران دو تیم در هشت وزن به مصاف هم رفتند که 
در نهایت ایران با پنج برد و سه شکست به پیروزی رسید 
و قهرمان جام شد. یکی از سه شکست ایران مقابل امریکا 
در آن مسابقات، باخت حسن یزدانی مقابل دیوید تیلور 
بود. دومین سرشاخ تیلور و یزدانی در مسابقات جهانی 
۲۰۱۸ مجارستان رقم خورد. رقابت هایی که از ۲۸ مهر 
تا ۶ آبان ۱۳۹۷ در ورزشگاه لاسلوپاپ بوداپست برگزار 
می شد. در یک بدشانسی بزرگ، غیرقابل پیش بینی ترین 
قرعه ممکن به نام یزدانی و تیلور افتاد؛ رقابت در نخستین 
مسابقه! یزدانی و تیلور که خود را برای دومین تقابل شان در 
فینال مسابقات آماده کرده بودند، باید نخستین مسابقه شان 
در این مسابقات را مقابل هم برگزار می کردند تا دوئلی 
حساس تر و نفسگیرتر برای آنها رقم بخورد. باز هم تیلور با 
زیرکی و هوش و قدرت بدنی بالا توانست طی سه دقیقه ۹ 
امتیاز از یزدانی بگیرد و نتیجه را ۱۱ – ۶ به سود خود تمام 
کند. راند سوم سرشاخ های یزدانی و تیلور، جدال برای 
تصاحب طلای المپیک توکیو ۲۰۲۰ بود. رقابت هایی که 
به دلیل همه گیری کرونا به جای سال ۲۰۲۰ در تابستان 
سال ۲۰۲۱ به میزبانی ژاپن برگزار شد. در فینال باز هم 
تراژدی دو مسابقه قبلی تیلور و یزدانی برای کشتی گیر 
جویباری رقم خورد. در حالی که یزدانی این بار از تجربه دو 
مسابقه قبلی اش با تیلور بهتر استفاده کرده بود و توانست 
تا آخرین ثانیه ها از حریف پیش باشد، در ۱۷ ثانیه پایانی 
با یک زیرگیری توسط حریف امریکایی، طلا را به تیلور 
تحویل داد و دستش از کسب دومین طلای المپیک کوتاه 
ماند. یزدانی که سه شکست پیاپی را طی چهار سال مقابل 
تیلور تجربه کرده بود، این بار برای یک تقابل دیگر مقابل 
حریف سرسخت خود زیاد انتظار نکشید. دو ماه پس از 
المپیک توکیو، مسابقات جهانی کشتی ۲۰۲۱ به میزبانی 
نروژ در سالن نی جوردال آمفی شهر اسلو آغاز شد و یزدانی 
با انگیزه ای چندبرابری راهی این رقابت ها شد تا سومین 

طلای جهانی اش را کسب کند و مهم تر اینکه به نخستین 
برد مقابل دیوید تیلور برسد. مسابقات جهانی ۲۰۲۲ بلگراد 
پنجمین تقابل دو ستاره کشتی جهان بود. یزدانی در این 
مسابقه باز هم از حریف پیش افتاد و نخستین امتیاز را به 
دلیل اخطار ۳۰ ثانیه ای به تیلور دریافت کرد. اما بلافاصله 
تیلور خود را به پاهای یزدانی رساند و با کسب دو امتیاز برای 
نخستین بار در تقابل های دو کشتی گیر، تیلور برنده وقت 
نخست شد. در وقت دوم نیز تیلور عملکرد بهتری داشت و 
ضمن اجازه ندادن به یزدانی برای اجرای فن و رسیدن به 
پاها، توانست با یک ضد حمله یزدانی را خاک کند و فاصله 
را افزایش دهد. خارج شدن پای یزدانی از تشک و یک 
خاک دیگر توسط تیلور مجموع امتیازات او را به ۷ رساند 
تا یزدانی برای چهارمین بار مقابل حریف امریکایی اش تن 
به شکست دهد. در حساس ترین فینال های چهار وزن 
نخست کشتی آزاد قهرمانی ۲۰۲۳، حسن یزدانی در فینال 
وزن ۸۶ کیلوگرم به مصاف دیوید تیلور از آمریکا رفت که 
با ضربه فنی شکست خورد و به مدال نقره بسنده کرد. در 
سه دقیقه نخست و در حالی که تیلور برای دوخم اقدام کرد 
یزدانی با کنده کشی حریف را به پل زد و داوران ۴ امتیاز 
به یزدانی دادند، اما روی اعتراض آمریکایی ها داوران رای را 
برگرداندند و ۴ امتیاز به تیلور و ۲ امتیاز به یزدانی دادند تا 
سه دقیقه نخست در اعتراض و سوت تماشاگران ۵ بر ۳ به 
سود تیلور تمام شود. یک دقیقه و ۱۳ ثانیه به پایان مسابقه 
تیلور به مچ پای یزدانی رسید و او را خاک کرد تا نتیجه ۷ بر 
۳ به نفع تیلور شود. در دقایق پایانی نیز تیلور موفق شد روی 
زیرگیری یزدانی را به منطقه خطر ببرد و در نهایت شانه های 

یزدانی را به تشک چسباند و با ضربه فنی پیروز شد. 
 تغییر در حریف تیلور 

در روزهای گذشته بحث حضور قاسمپور در وزن ۸۶ 
کیلوگرم و رقابت با تیلور به جای یزدانی مطرح بود، اما 
درستکار درباره برنامه های کادر فنی درخصوص کامران 
قاسمپور گفت: درباره وزن تصمیم گیرنده اصلی خود کشتی 
گیر است، اما دو سه روز پیش جلسه ای داشتیم و او ۹۵ تا ۹۶ 
کیلو وزن دارد و حضور او در وزن ۹۷ کیلوگرم قطعی است. 
وی همچنین درباره پرداختن بیش از حد به مبارزه تیلور و 
یزدانی خاطرنشان کرد: کاملا موافقم. انقدر این بار سنگین 
شده که روی تیم ملی هم تاثیر می گذارد. هم پارسال و هم 
امسال او روز اول کشتی گرفت و در المپیک هم به همین 
شکل است. باخت او روی کل تیم تاثیر می گذارد. حسن 
یزدانی سردار تیم ماست اما همه تیم ملی حسن یزدانی 
نیست. مربی سازنده زارع، قاسمپور و امامی هم می توانند 

بگویند آن ها با من راحت تر هستند. باید جوری برنامه 
ریزی کنیم فشار این حساسیت روی او و تیم کمتر شود. 

 صحبت یزدانی 
حسن یزدانی در مراسم تجلیل از مدال آوران کشتی 
در پاسخ به این سوال که آیا انگیزه زیادی برای حضور 
در المپیک داری؟ گفت: بله ۱۰۰ درصد. من هیچ وقت 
بی انگیزه نبودم بلکه به آینده امیدوارم و برای آن تلاش 
می کنم تا بتوانیم با دعای خیر مردم نه فقط کشتی گیران 
همه ورزشکاران در المپیک بهترین نتایج را رقم بزنیم. 
یزدانی در پاسخ به سوال خبرنگاری که پرسید مربی سازنده 
شما گفته اگر کنار تشک باشد شکست تیلور قطعی است، 
تصریح کرد: مربی سازنده من از بچگی تا الان برایم زحمت 
کشیده است قطعاً دوست دارم کنار من باشد. با آقای پژمان 
درستکار هم در این باره صحبت کرده ام در این خصوص در 
آینده تصمیم گیری خواهد شد که البته تصمیم گیری بر 
عهده کادر فنی است. من همیشه قدردان زحمات مربی 
خودم هستم و در شهرستان هم باشم پیش او تمرین 
می کنم. وی درباره اینکه مسابقه شما و دیوید تیلور یک 
موضوع ملی شده، خاطرنشان کرد: من گفته بودم اهل 
صحبت کردن نیستم و یک سال و نیم است در این خصوص 
هیچ صحبتی نکرده ام. زیاد هم دوست ندارم در این باره 
حرف بزنم. پیشکسوتان به ما محبت دارند نیم نگاهی به من 
دارند و در صحبت هایشان حسن یزدانی هست انشاا... هرچه 

خدا بخواهد همان اتفاق رخ خواهد داد. 
 صحبت سرمربی سابق 

سرمربی سابق تیم ملی کشتی گفت: هر جا می رویم حرف 
تیلور و یزدانی است، اگر این کشتی را نبریم داغش تا ابد 
بر پیشانی کشتی ما می ماند. منصور برزگر در مراسم تقدیر 
فدراسیون کشتی از مدال آوران مسابقات جهانی صربستان، 
گفت: خوشحالم از الان فکر المپیک هستید هرچند حالا هم 
دیر است. همه تصمیمات رقیبان چهار ساله و المپیکی است 
اما ما اینطور نیستیم. فرصت نمی دهیم کسی چهار ساله کار 
کند. همیشه در ورزش ضرر کرده ایم. در آستانه المپیک 
سرمربی عوض کردیم. وی ادامه داد: از جوانانمان می خواهم 
در این فاصله کم تا المپیک نخوابند. شما ۱۰ مدال هم گرفته 
باشید مدال المپیک فرق دارد. کشتی از آن ماست. ما جایی 
نمی رویم که حرف کشتی نباشد، جایی نمی رویم که حرف 
تیلور و یزدانی نباشد. اگر هم تیلور را نبریم داغی می شود که 
ننگش تا ابد بر پیشانی ما می ماند. برزگر تاکید کرد: کشتی 
و وزنه برداری باید برای ما مدال آورند. باید آبروی ورزش را 

حفظ کنیم. ۹ ماه وقت داریم باید برنامه ریزی کنیم. 
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گفت وگو

  کوتاه 
تسنیم: ادعای یک شرکت از باشگاه پرسپولیس مبنی بر 
پرداخت غرامت مستحق اللغیر که در دادگاه بدوی محکوم 
به رد شده بود در مرجع تجدیدنظر قطعی شد. به گزارش 
سایت رسمی باشگاه پرسپولیس نوشت: »با اعلام معاونت 
حقوقی باشگاه، شرکت بهنام پیشرو کیش، اسپانسر اسبق 
پرسپولیس، طی دادخواستی از این باشگاه، درباره مطالبه 
غرامت مستحق اللغیر به دادگاه عمومی حقوقی تهران اقدام 
نمود که پس از دفاعیات مناسب بخش حقوقی باشگاه، این 
دادگاه پس از بررسی مستندات موجود، حکم به رد این دعوی 
را صادر کرد. بر همین اساس، شرکت بهنام پیشرو کیش پس 
از ابلاغ رأی، با تجدیدنظرخواهی در دادگاه صالح مطرح که در 
نهایت دادگاه تجدیدنظر پرونده را مورد بررسی قرار داد و در 
نهایت با رد تجدیدنظرخواهی، حکم دادگاه عمومی حقوقی 
تهران را تأیید و قطعیت دادنامه دادگاه بدوی را اعلام نمود.« 
تسنیم: کاوه رضایی مهاجم سابق تیم ملی فوتبال کشورمان 
پیش از شروع فصل گذشته لیگ برتر، با باشگاه استقلال به 
توافق رسید و در تمرینات این تیم شرکت کرد، اما چون 
لیست آبی پوشان در آن مقطع پرُ بود، با قراردادی جدید 
راهی تراکتور تبریز شد. رضایی در همین راستا در نیم فصل 
سال گذشته لیگ برتر دنبال آن بود تا به استقلال بازگردد و 
به همین دلیل قراردادش را با تراکتور به صورت یکطرفه فسخ 
کرد، اتفاقی که بلافاصله با اعتراض تبریزی ها مواجه شد و در 
نهایت کمیته وضعیت با بررسی مفاد قرارداد این بازیکن، 
در تاریخ ۲۰ بهمن ماه سال ۱۴۰۱ فسخ قرارداد رضایی با 
تراکتور را غیرقانونی دانست. کاوه رضایی پس از صدور این 
رأی علیه خود، در نیم فصل دوم لیگ برتر نتوانست برای هیچ 
تیمی به میدان برود و به همین دلیل نیز از فدراسیون فوتبال، 
 )CAS( باشگاه استقلال و تراکتور به دادگاه عالی ورزش
شکایت کرد، شکایتی که مراحل تبادل لوایح و حتی جلسه 
استماع آن در ماه های گذشته برگزار شده است و شنیده 
می شود در آستانه صدور رأی نهایی قرار دارد. در این زمینه به 
تازگی قاضی  تعیین شده برای پرونده، زمان صدور رأی نهایی 
را تا تاریخ ۲۲ ژانویه )۲ بهمن ماه( تمدید و به طرفین اعلام 
کرده است تا این تاریخ حکم نهایی صادر خواهد شد. باشگاه 
تراکتور به تازگی شکایت جدیدی نیز علیه کاوه رضایی در 
کمیته وضعیت مطرح کرده و بابت فسخ قرارداد یک طرفه او، 
درخواست غرامت ۹ میلیارد تومانی از این بازیکن کرده است 

که هنوز این پرونده مورد بررسی قرار نگرفته است. 

بیــن المــلل 
باشگاه منچسترسیتی با عذرخواهی از باشگاه منچستریونایتد 
متعهد شد طرفداران خاطی اش را پس از توهین به سر بابی 
چارلتون محکوم کند. باشگاه منچسترسیتی شعارهای 
توهین آمیزی را که درباره سر بابی چارلتون فقید سر 
داده شد، محکوم کرد. اسطوره تیم ملی فوتبال انگلیس و 
منچستریونایتد روز شنبه در ۸۶سالگی درگذشت و تمامی 
باشگاه های لیگ برتر فوتبال انگلیس به او ادای احترام کردند. 
با این حال گروهی از هواداران سیتی در جریان پیروزی دو 
بر یک این تیم مقابل برایتون به میزبانی ورزشگاه اتحاد، 
شعارهای توهین آمیزی را علیه چارلتون سر دادند. باشگاه 
منچسترسیتی شب گذشته با انتشار بیانیه ای این اقدامات 
را محروم کرد و نشریه تایمز خبر می دهد که آنها به صورت 
رسمی طی مکاتباتی با باشگاه منچستریونایتد و خانواده 
چارلتون از این بابت عذرخواهی کرده اند. سیتی از خانواده 
چارلتون و یونایتد به دلیل شعار »تعداد کمی از طرفداران« 
عذرخواهی کرد و قول داد که شدیدترین اقدام را علیه هر 

کسی که در این اتفاق دخیل باشد، انجام دهد. 

پایان روز نخست بازی های  
پاراآسیایی با دومی ایران

ایسنا: ورزشکاران ایران در پایان نخستین 
روز از بازی های پاراآسیایی ۲۰۲۲ هانگژو، در 
رتبه دوم جدول مدالی قرار گرفتند. در پایان 
نخستین روز بازی های پاراآسیایی ۲۰۲۲ 
هانگژو که دیروز )دوشنبه - ۱ آبان ۱۴۰۲( 
پیگیری شد، ورزشکاران ایران در مجموع با 
کسب ۲۴ مدال )۹ مدال طلا، ۹ مدال  نقره و 
۶ مدال برنز(، بعد از چین در رتبه دوم جدول 
مدال ها قرار گرفتند. تا پایان رقابت های روز 
نخست، ورزشکاران پارادوومیدانی با کسب ۱۲ 
مدال )۵ مدال طلا، ۶ مدال نقره و یک مدال 
برنز( بیش ترین سهم را در سبد مدالی کاروان 

ایران داشته اند. 

 منهای فوتبال

پایان حکومت خاندان کویتی 
 بر شورای المپیک آسیا

انتخابات شورای المپیک آسیا تیرماه در بانکوک 
برگزار شد و در یک انتخابات جنجالی شیخ طلال 
برادر شیخ احمد فهد به عنوان رئیس شورای 
المپیک آسیا انتخاب شد. کمیته بین المللی 
المپیک در مرداد شیخ کویتی را بر کنار و اعلام 
کرد، این انتخابات را به دلیل دخالت شیخ احمد 
قبول ندارد. کمیته بین المللی المپیک اعلام کرد، 
شیخ احمد با وجود اینکه تعلیق بود، در جریان 
انتخابات شورای المپیک آسیا برخلاف هشدار 
کمیسیون اخلاق کمیته بین المللی المپیک 
به تایلند سفر کرد و گفته می شود برای انتخاب 
برادرش لابی کرده است. اکنون نیز در تازه ترین 
اتفاق، شیخ طلال اجازه حضور مجدد در انتخابات 
 Inside the شورای المپیک آسیا را ندارد. سایت
games در این مورد نوشت: شیخ طلال فهد از 
نامزدی مجدد در انتخابات ریاست شورای المپیک 

آسیا )OCA( منع شد.

 ویژه

شرایط پرسپولیس در لیگ قهرمانان 

پرسپولیس در این هفته مقابل استقلال تاجیکستان در 
هفته سوم لیگ قهرمانان آسیا به میدان می رود. شرایط 
بازی های آسیایی با لیگ برتر کاملا متفاوت است. استقلال 
تاجیکستان در انتهای جدول گروه E قرار دارد، اما در هر دو 
بازی خود مقابل الدحیل قطر و النصر عربستان نمایش خوبی 
داشت و اصلًا چهره یک تیم از پیش باخته را ندارد. هیچ تیمی 
را نباید دست کم گرفت و باید بدانیم هر حریفی انگیزه های 
مخصوص به خود دارد. پرسپولیس موظف است با تمام قوا 
آماده بازی با استقلال تاجیکستان شود و بداند اگر مجالی به 
این حریف بدهد عملًا فرصت کسب پیروزی خانگی را از دست 
داده است. پرسپولیس برای آنکه در کنار النصر مدعی صعود 
باقی بماند باید در هر دو دیدار رفت و برگشت با استقلال، 
برنده باشد تا در دیدار برگشت در عربستان با النصر دغدغه آن 
را نداشته باشد تا هر طور شده به دنبال پیروزی برای صعود 

باشد بلکه به فکر صدرنشینی باشد. 
هر تیمی که ضعیف شمرده شود قطعاً پرسپولیس را تنبیه 
می کند. استقلال تاجیکستان مقابل الدحیل امتیاز گرفت و 
به سختی برابر النصر شکست خورد. این تیم هم می داند اگر 
از پرسپولیس امتیاز بگیرد و چه بسا برنده باشد، در شرایط 
صعود قرار می گیرد. یار دوازدهم پرسپولیس به ورزشگاه 
می آید تا انرژی مثبتی به تیم ذخیره شود. به نوعی می توان 
گفت هواداران بنزین سبز پرسپولیس هستند و موتور 
تیم را با سرعت بیشتری به حرکت درمی آورند. طرفداران 
تیم با شعار های خود ترس و وحشت را در دل حریفان 
می اندازند. شاید در بازی با النصر اگر حضور تماشاگران رخ 
می داد نتیجه بازی به سود تیم عربستانی نبود. فوتبال بدون 
تماشاگر معنایی ندارد و پرسپولیس با حمایت هواداران 
خود انرژی مضاعفی برای کسب نتیجه خواهد داشت. 
پرسپولیس مصدومان زیادی دارد و این موضوع بازی با 
استقلال تاجیکستان را سخت می کند. نمی توانیم از سرمربی 
تیم و نوع تمرینات بدنسازی آن ایراد بگیریم. تعطیلی های 
متعدد بازی های لیگ برتر به همراه سفر هایی که برای 
بازیکنان ملی پوش پرسپولیس در تیم ملی بزرگسالان و امید 
به وجود آمد باعث شد تا مرتضی پورعلی گنجی و یاسین 
سلمانی با پارگی رباط صلیبی مواجه شوند و تا اواخر فصل 

دور از دسترس باشند. 

سعید عزیزیان پیشکسوت و کارشناس 
فوتبال کشورمان در خصوص دیدار شاگردان 
گل محمدی در لیگ قهرمانان آسیا صحبت کرد. 
 درباره دیدار تیم فوتبال پرسپولیس با 
استقلال تاجیکستان در هفته سوم لیگ 

قهرمانان آسیا چه نظری دارید؟
پرسپولیس در حالی در ورزشگاه آزادی به 
مصاف این تیم تاجیکی خواهد رفت که تجربه 
یک بار رویارویی با این تیم را دارد که شهریور 
سال ۲۰۲۱ در مرحله حذفی لیگ قهرمانان 
آسیا، در پایتخت تاجیکستان یک بر صفر آن ها 
را شکست داد. امسال تیم تاجیکی در زمین 
خودش با الدحیل مساوی کرده و در عربستان ۳ 
بر یک به النصر باخته و هم اکنون در قعر جدول 
قرار دارد. پرسپولیس نباید این تیم را دست کم 
بگیرد، چون آن ها برای فرار از انتهای جدول، 
انگیزه زیادی دارند. پرسپولیس از ابتدای فصل 
نتایج خوبی گرفته و در هفته های اخیر نیز روند 
خوبی داشته و در لیگ برتر صدرنشین است. 
همچنین در دومین بازی اش در لیگ قهرمانان 
آسیا، الدحیل را در قطر برُد و مطمئناً با ادامه 
این روند مقابل استقلال تاجیکستان نیز شانس 

زیادی برای پیروزی دارد. 
 در مورد آسیب دیدگی های اخیر چند 

بازیکن پرسپولیس چه نظری دارید؟
 یاسین سلمانی و مرتضی پورعلی گنجی که 
با مصدومیت های بدی مواجه شدند و فصل را 
از دست دادند. مطمئناً نبود این بازیکنان در 
آینده به پرسپولیس لطمه خواهد زد. مهدی 
ترابی و وحید امیری مصدومیت جزیی دارند و 
چند هفته از بازی ها دور خواهند بود. باید کادر 
فنی فکری به حال کمبود بازیکن داشته باشد و 
بتواند سایر نفرات را برای رقابت های بعدی حفظ 
کند. پرسپولیس امسال هم مدعی قهرمانی در 
لیگ برتر است و هواداران نمی خواهند به راحتی 
روند قهرمانی های تیم شان قطع شود. تیمی که 
سعی دارد قهرمان شود باید قدرت و توانمندی 
خودش را برای این مهم حفظ کند. بر همین 
اساس باشگاه پرسپولیس قبل از آغاز نیم فصل 
دوم باید بازیکنان مدنظر سرمربی را جذب کند تا 
جایگزین نفرات آسیب دیده شوند و ضعف هایش 

را بپوشانند. 
 درباره فشردگی بازی های پرسپولیس 

چه نظری دارید؟
 قطعاً فشردگی بازی های پرسپولیس در 
لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا تأثیر منفی 
روی بازیکنان می گذارد و در ماه های آتی توان و 
نیروی شان تحلیل خواهد رفت. همچنین چند 
بازیکن پرسپولیس، ملی پوش هستند و بعد از 
پایان جام ملت های آسیا باید در ادامه رقابت های 
لیگ برتر حضور داشته باشند. همین مسأله هم 

به پرسپولیس لطمه می زند. 
 نظر شما در مورد گلزنی و هت تریک 

شهاب زاهدی مقابل پیکان چیست؟
زاهدی بازیکن بزرگی است و فقط به زمان 
احتیاج داشت. او گل های خوبی در دیدار با 
پیکان به ثمر رساند و زدن ۳ گل در یک بازی 
لیگ برتر، کار هر کسی نیست. او می تواند در 
آینده حرف های زیادی برای گفتن داشته 
باشد. ضمناً باید بیشتر تلاش کند، چون توقع 
هواداران از او بیشتر شده تا گل های مهمی برای 

پرسپولیس بزند. 

سهراب انتظاری 
 کارشناس فوتبال 

عزیزیان:
پرسپولیس تیم 

استقلال تاجیکستان 
را دست کم نگیرد! 

درخشان: اختلاف گل محمدی با پرسپولیس باید درون خانواده حل می شد 

امیرآبادی: کی روش قهرمان می شد یک هفته برای او تبلیغ می کردند 

باشگاه  پیشکسوت  درخشان  حمید 
پرسپولیس معتقد است اختلافات مالی 
بازیکنان و کادر فنی با باشگاه پرسپولیس 
حمید  می کرد.  درز  بیرون  به  نباید 
درخشان در گفت و گو با تسنیم درباره 
شرایط پرسپولیس در آستانه دیدار با 
استقلال تاجیکستان و همچنین پیروزی 
سرخپوشان مقابل پیکان در لیگ برتر اظهار 
داشت: بازی با پیکان خیلی روی روحیه 
بچه ها تأثیر داشت. شهاب زاهدی هم با 
سه گلی که به ثمر رساند به شرایط خوب 
خود بازگشت و فشار از رویش برداشته شد. 
وقتی یک بازیکن زیر فشار باشد تمرکزش 
را از دست می دهد و نمی تواند توانایی خود 

را نشان دهد، ولی خوشبختانه در دو بازی 
گذشته زاهدی به تیمش کمک و شرایط 
خودش و پرسپولیس را عوض کرد. وی 
ادامه داد: بازی با استقلال تاجیکستان 
راحت نیست. تمام تیم های حاضر در لیگ 
قهرمانان آسیا خوب هستند و باید روی 
هر کدام از آنها حساب ویژه ای باز کرد و 
با آنالیز وارد بازی شد. این بازی خیلی 
حیاتی است تا پرسپولیس با برد در آن شش 
امتیازی شود و بتواند از این مرحله صعود 
کند. چیزی که تیم ما را در این بازی اذیت 
می کند مصدومیت بازیکنان است. امیدوارم 
ترابی و امیری به بازی برسند و بتوانند به 
تیم شان کمک کنند. »پرسپولیس بعد از 

چند روز پرُحاشیه و اعتصاب گل محمدی 
و بازیکنان به خوبی توانست پیکان را از 
پیش رو بردارد و ظاهراً این تیم به هماهنگی 
پیشین  بازیکن  است.«  رسیده  کامل 
پرسپولیس درباره این موضوع تصریح کرد: 
متأسفانه اینطور موضوعات باید در خانه 
حل شود و به بیرون درز نکند. این اتفاق 
خیلی بد است و ذهینت هواداران را خراب 
می کند و تمرکز بازیکنان و مربی را از بین 
می برد. این موضوعات چیزی است که باید 
کادر مدیریت به آن فکر کند. همیشه هم 
شرایط همین بوده است و یکسری پول های 
معوقه سال های بعد تسویه می شد. پول 
پاداش هم چیز خاصی نبود و باید با درایت 

مدیریت حل شود تا تیم لطمه نخورد. به هر 
حال این پول ها باید به بازیکنان داده شود، 
پس بهتر است به موقع این کار انجام شود تا 
تیم هم دچار حاشیه نشود. درخشان با بیان 
اینکه پیروزی برابر استقلال تاجیکستان 
خیلی  می تواند به پرسپولیس کمک کند، 
گفت: سه امتیاز این بازی خیلی می تواند 
به صعود ما کمک کند. الان شرایط روحی 
و روانی بچه ها خوب است و بازی قبل با 
الدحیل را برده اند. امیدوارم بتوانند سه 
امتیاز بازی را بگیرند. ضمن اینکه در این 
مسابقه هواداران هم حضور خواهند داشت. 
فوتبال بدون آنها معنایی ندارد و عشق 

فوتبال به هوادارانش است. 

مهدی امیرآبادی بازیکن پیشین تیم فوتبال استقلال 
گفت: اگر کارلوس کی روش با ایران در تورنمنت اردن قهرمان 

می شد یک هفته برای او تبلیغ می کردند. 
 برتری مقابل هوادار 

مهدی امیرآبادی در گفت وگو با تسنیم، درباره برتری ۳ بر 
۲ استقلال مقابل هوادار تهران در هفته ششم لیگ برتر، اظهار 
داشت: درود به شرف جواد نکونام که برای این تیم زحمت 
کشیده است. من فوتبال بازی کرده ام و می دانم چقدر سخت 
است تیمی که ۲ گل دریافت کند به بازی برگردد و برنده شود. 

امیدوارم این روند ادامه داشته باشد. 
  گلزنی مهرداد محمدی

وی با اشاره به گلزنی مهرداد محمدی تصریح کرد: برخی 
می گویند محمدی ستاره و بازیکن خوبی است. این حرف ها 
درست، اما کسی که به تیم ملی دعوت می شود حتماً با بازیکن 
معمولی فرق دارد. اینجاست که نشان داده می شود بازیکن 
بزرگ برای تیم بزرگ است. محمدی نشان داد بی جهت به 

تیم ملی دعوت نشده است. 
 شانس قهرمانی 

بتدای فصل  بازیکن پیشین استقلال در مورد اینکه ا
خیلی ها شانسی برای قهرمانی آبی پوشان قائل نبودند، 
گفت: هر سال تیم های استقلال، پرسپولیس، سپاهان و 
تراکتور برای قهرمانی بسته می شوند چون دل  هواداران آنها 
به قهرمانی خوش است. هواداران هر سال امید به قهرمانی 
تیم شان دارند. استقلال با وجود مشکلات زیاد در چند سال 
اخیر همیشه بالای جدول بوده و برای قهرمانی جنگیده است. 
سال گذشته که سهمیه حضور در لیگ قهرمانان آسیا از دست 
رفت و امیدوارم روند تیم خوب تیم ادامه یابد و امسال قهرمان 

شود و دوباره به آسیا برود. 
 میزبانی خارج از تهران 

امیرآبادی در رابطه با بحث میزبانی استقلال در خارج از 
تهران یادآور شد: میزبانی در جایی غیر از آزادی منطقی 
نیست و استقلال در هر جایی به میدان برود، میزبانی را از 
دست داده است. وقتی تیم بخواهد بازی های خانگی اش را 
به بیرون ببرد، در واقع بازی بیرون از خانه محسوب می شود. 
بازیکن پیشین استقلال در خصوص اینکه چه توصیه ای 
به مدافع - هافبک های چپ و راست تیم دارد، گفت: خط 

دفاعی استقلال ضعیف بازی کرد. بازیکنان کناری مثل 
صالح حردانی، ابوالفضل جلالی، جعفر سلمانی و یامگا باید 
بیشتر به دفاع توجه کنند. اینجا استقلال است و مثل تیم های 
معمولی قبلی شان نیست. بازیکن باید بداند هر هفته بازی اش 
دیده می شود و نمی تواند بگوید اگر این هفته خوب نبود، در 
مسابقه بعدی جبران می کند. بازیکن استقلال باید هر بازی 

خوب باشد. 
 کدورت ها 

وی گفت: خوشبختانه کدورت ها بین مدیرعامل و سرمربی 
برطرف شد و هر چقدر خواسته های نکونام را برآورده کنند، 
به سودشان خواهد بود. چرا باید غریبه پرست باشیم و به 
امثال جواد نکونام ها بها ندهیم؟ خارجی ها به ایران می آیند 
و بدون اینکه نتیجه بگیرند برای پول شان شکایت می کنند 
و باعث بسته شدن پنجره نقل وانتقالاتی باشگاه می شوند. 
نتیجه این اتفاق حذف از آسیا بود. امیر قلعه نویی با تیم ملی 
در تورنمنت اردن قهرمان شد. اگر کارلوس کی روش روی 
نیمکت تیم ملی بود یک هفته برای او تبلیغ می کردند. نباید 

غریبه پرست باشیم. 

یزدانی: یک سال و نیم است درباره مبارزه با تیلور حرف نزده امیزدانی: یک سال و نیم است درباره مبارزه با تیلور حرف نزده ام

داغ تیلـور داغ تیلـور 
بر کشتــی ایران؟!بر کشتــی ایران؟!


